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Emne: Beretning i punktform.

Kære bestyrelsesmedlemmer. 
Hermed sender jeg som jeg har gjort de sidste 3 år min beretning i punktform, som jeg så taler ud fra. 
Beretning. 
- godt samarbejde med Herning kommune, stor tak for økonomi til Sind. 
- En del gode arrangementer i 2019. Matilde Falch i foråret. På samme dag 400 mennesker samlet. Anja 
Fonsekha 200 mennesker. Kristian og Bille 200 mennesker. Niels Eje 80 mennesker. 
- Sindets dag 2019. Først konference med Alexandra Kraterwald, hvor mange faglige deltog, 80 mennesker. 
Senere messe og to foredrag Anna Anrense Thorsen og kendt komiker. Der var efter bibliotekets oplysninger 
800 igennem denne dag. Et rigtig godt samarbejde med kommunen, Sind, selvhjælp Herning, minihøjskolen og 
Headspace. 
- Stort arbejde med et projekt som hedder Sang for Sindet, der stater den 18.2. 
Vil blive udviklet trin for trin til gerne hele landet. Bliver professionelt evalueret. 
- med bevilling fra Herning kommunes budget 2020, på 400000 er arbejdet med et slags folkemøde for 
psykiatri i 2021 igangsat. 
- positiv tilkendegivelse omkring igangsætning af Sind byggeprojekt. Afventer lige nu kun få detaljer. 
- vi fortsætter med at samarbejde med alle dem som vil og kan. 
- har haft møder med Morten Korshøj og Kirsten Spangaard. Begge personer laver vi arrangementer med i 
2020. 
-Fra vi blev stiftet i 2015, med ca 60 medlemmer har vi i dag 260 medlemmer. 
Det tog rigtig fart med nye medlemmer i perioden fra 2017-2019. 
Vi får nu grundtilskud fra Herning kommune på 100000. Det fik vi første gang i 2019, hvor vi tidligere fik 
10.000 stigende til 20.000 og så fra 2019 det store beløb, og det har vi også fået i 2020. Derudover har vi jo fået 
150000 til Sang for Sindet af Herning kommune og 400000 til Folkemødet. 
- Alt i alt må vi sige at 2019 blev et fantastisk år, med masser af aktiviteter og møder. 
- vi har i et projekt i samarbejde med Boligselskabet Fruehøjgaard gennemført kurser om psykisk sårbare 
beboere og takling af disse udfordringer. Her har vi haft over 400 mennesker som kursusdeltagere. 
- 2020 ser allerede lovende ud. 
- Disse punkter vil så blive lidt mere uddybet når jeg holder beretningen. 
Klaus Mejner den 17.2 2019. 
 
Vend venligst tilbage hvis noget er glemt.  


